



**Lucent**  
BioSciences, Inc.

# Soileos<sup>®</sup> Manganese

0-0-11

## Guaranteed Minimum Analysis

Cellulose Fiber.....	67%
Soluble Potash(K <sub>2</sub> O).....	11%
Sulphur (S).....	4%
Manganese (Mn) (actual).....	8%

Derived from: Pea or lentil fiber, manganese sulfate and potassium hydroxide.

**NET WEIGHT- 22.7 kg (50 lbs)**

## Directions for Use

This product should be used to correct soil and/or foliar deficiencies as determined by soil and/or tissue analysis. For best results apply Soileos<sup>®</sup> directly to the soil with the seed or blended/incorporated into soil or potting media. The product may be blended with NPK or other fertilizers. Excessive quantities or incorrect use of this product may cause damage to plants. Store Soileos<sup>®</sup> in a secured, cool, and dry location.

The recommended application rate of Soileos<sup>®</sup> is about 14.0 kg/ha (12 lbs/acre) or as directed by a qualified professional.

Soileos<sup>®</sup> is a slow release fertilizer and only needs to be applied once per season.

## Caution

This fertilizer contains manganese sulfate and should be used only as recommended. It may prove harmful if misused. As determined by a quantitative exposure assessment personal protective equipment required are: safety goggles, gloves and a NIOSH approved N95 respirator. IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Continue rinsing. Immediately call a POISON CENTER or doctor. Keep out of reach of children and pets. Avoid release to aquatic environments. Do not pour down drains. Wash thoroughly after handling.

## Warranty and Conditions of Sale

Lucent BioSciences warrants that this product complies to the guaranteed analysis included and is suitable for use as directed. Since weather, crop, soil and other conditions may vary, Lucent BioSciences and/or the Seller make no warranty of any kind, expressed or implied, including any warranty of merchantability, concerning the use of this product. The user assumes all risks of use or handling, whether or not in accordance with the directions or suggestions.

## Manufactured and Guaranteed By

Lucent BioSciences, Inc, 207-1425 Marine Drive, West Vancouver, BC, Canada

Lot Number: XXXX

Registration Number 2023159M Fertilizers Act



**Lucent**  
BioSciences, Inc.

# Soileos<sup>®</sup> Manganèse

0-0-11

## Analyse Minimale Garantie

Fibre de cellulose.....	67%
Potasse Soluble (K <sub>2</sub> O).....	11%
Soufre (S).....	4%
Manganèse (Mn) (réel).....	8%

Dérivé de Fibre de lentilles ou de pois, sulfate de manganèse, L'hydroxyde de potassium.

**POIDS NET- 22.7 kg (50 lbs)**

## Mode d'emploi

Ce produit doit être utilisé pour corriger les carences du sol et/ou foliaires telles que déterminées par une analyse du sol et/ou des tissus. Pour de meilleurs résultats, appliquer Soileos<sup>®</sup> directement dans le sol avec la semence ou le mélanger/incorporer dans le sol ou le substrat de culture. Le produit peut être mélangé à des engrais NPK ou autres. Des quantités excessives ou une utilisation incorrecte de ce produit peuvent causer des dommages aux plantes. Entreposer Soileos<sup>®</sup> dans un endroit sécurisé, frais et sec.

Le taux d'application recommandé de Soileos<sup>®</sup> est d'environ 14 kg/ha (12 lb/acre) ou tel que prescrit par un professionnel qualifié.

Soileos<sup>®</sup> est un engrais à libération lente et ne doit être appliqué qu'une seule fois par saison.

## Attention

Cet engrais contient du sulfate de manganèse et doit être utilisé uniquement comme recommandé. Une mauvaise utilisation peut être nuisible. Selon une évaluation quantitative de l'exposition, les équipements de protection personnelle requis sont : des lunettes de sécurité, des gants et un respirateur N95 approuvé par le NIOSH. EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX : Rincer prudemment à l'eau pendant 15 minutes. Continuer à rincer. Appeler immédiatement un CENTRE ANTIPOISON ou un médecin. Tenir hors de portée des enfants et des animaux domestiques. Éviter de le déverser dans les milieux aquatiques. Ne pas le verser dans les égouts. Bien se laver les mains après manipulation.

## Conditions Générales de Vente et Garantie

Lucent BioSciences garantit que ce produit est conforme à l'analyse garantie incluse et peut être utilisé selon les recommandations. Comme les conditions météorologiques, les cultures, les sols et d'autres conditions peuvent varier, Lucent BioSciences et/ou le vendeur n'apporte aucune garantie expresse ou tacite y compris une garantie de qualité marchande concernant l'utilisation de ce produit. L'utilisateur assume tout risque d'utilisation et de manipulation, conformément ou non aux directives ou aux suggestions.

## Fabriqué et Garantie Par

Lucent BioSciences, Inc, 207-1425 Marine Drive, West Vancouver, BC, Canada

Numéro de lot: XXXX

Numéro d' enregistrement 2023159M Lois sur les engrais